

FKF

PROFESSIONAL HAIRDRYERS

FKF S.R.L.
VIA INDUSTRIALE 6/8
25014 CASTENEDOLO (BS) ITALY
P.IVA: 03237350172
C.F.: 01991100163
WWW.FKF.IT
WWW.GLAMFKF.IT

FKF

PROFESSIONAL HAIRDRYERS



FKF S.r.l. est une entreprise
familier, strictement liée à la
philosophie italienne d'une
fabrication traditionnelle précise
et passionnée, le vrai
Made in Italy.

Nous concevons et produisons
professionnels sèche-cheveux
depuis plus de 30 ans.

Notre longue expérience,
combinée avec l'excellent
préparation de nos techniciens,
sont des éléments fondamentaux
pour garantir la haute qualité de
nos produits;

grâce à la sélection minutieuse
des matières premières et une
attention particulière à tous les
détails, ils sont professionnels
outils de travail qui sont aussi
agréable à utiliser.

Aussi, le respect absolu des
normes européennes, FKF peut
garantir une sécurité et une
fiabilité maximales.

FKF S.r.l. is a family owned company, strictly tied to Italian philosophy of a traditional precise and passionate manufacturing, the real Made in Italy.

We have been projecting and producing Professional Hairdryers for over 30 years. Our long experience, combined with the excellent preparation of our technicians, are fundamental elements to guarantee the high quality of our products; thanks to the careful selection of raw materials and particular attention to all details, they are professional working tools which are also pleasant to use. Furthermore, according to European laws, FKF can guarantee maximum security and reliability.

220V-240V 2000W-2200W



GLAM
mod.1012

GLAM

PROFESSIONAL HAIRDRYER

Light and compact with soft touch effect on the hairdryer and also on the diffuser with gold chrome ring. The GLAM hairdryer is made to meet professionals and aesthetic high level. The elegant box is complete with all accessories, two nozzles and a diffuser.



GLAM
mod.1009

Léger et compact avec un effet soft touch sur le sèche-cheveux et aussi sur le diffuseur avec virole porte-filtre chromé or.

Le sèche-cheveux GLAM est fait pour répondre aux professionnels et à haut niveau esthétique.

L'élégante boîte est complète avec tous les accessoires, deux concentrateurs d'air et un diffuseur.

GLAM

Megaturbo

original italy

THE TIMELESS MEGATURBO

With classical and elegant lines it was the FKF icon; it has always been the best hair dryer in our line satisfying the most demanding hairstylers.

Ergonomic and easy to handle with a power of 1600W allows to achieve professional results in any context.

L'INDEMODABLE MEGATURBO

Avec des lignes classiques et élégantes, c'était l'icône FKF; il a toujours été le meilleur sèche-cheveux de notre gamme, satisfaisant les coiffeurs les plus exigeants.

Ergonomique et facile à manipuler avec une puissance de 1600W permet d'obtenir des résultats professionnels dans n'importe quel contexte.





Steel
Acier



Metallic blue
Bleu métallique



Intense bordeaux
Bordeaux profond



COLOR YOUR HAIRDRESSING SALOON

COLOREZ VOTRE SALON DE COIFFURE



*Acid Green
Vert Acide*



*Black
Noir*



*Orange
Orange*

ColorHairBeauty 6.8

230V 2000W



Fuchsia
Fuchsia



Petrol green
Verte petrol



Light Blue
Bleu clair



Hipster

MADE FOR PROFESSIONAL BARBERS

The ergonomic hairdryer perfect for men.

Painted in four special colors GOLD, SILVER, BRONZE with brushed effect and finally painted with a real effect RUSTY.

Created for the most fashionable Barber salons that wish to create a total vintage effect also combining it with other professional equipment.

FAIT POUR LES BARBIERS PROFESSIONNELS

Le sèche-cheveux ergonomique parfait pour les hommes.

Peint en quatre couleurs spéciales OR, ARGENT, BRONZE avec effet brossé et enfin peint avec un effet réel ROUILLE.

Créé pour les salons de coiffure les plus à la mode qui souhaitent créer un effet total vintage en le combinant avec d'autres équipements professionnels.

230V 1800W



**GOLD
OR**



**RUSTY
ROUILLE**



**SILVER
ARGENT**



**BRONZE
BRONZE**



Kompakt LEVANTE 3.8

The Kompakt Levante 3.8 model is among the most requested in our line.

Perfectly ergonomic and balanced to not weigh down the wrist during use, with its 220V-240V 2000W-2200W allows to achieve optimal results with minimal effort.

Le modèle Kompakt Levante 3.8 est les plus demandés dans notre ligne.

Parfaitement ergonomique et équilibré pour ne pas alourdir le poignet pendant l'utilisation, avec son 220V-240V 2000W-2200W permet d'obtenir des résultats optimaux avec un minimum d'effort.



Intense bordeaux
Bordeaux profond



Steel
Acier



Blue metallic
Bleu métallique

MEGAPOWER PRO6000

230V 2000W 50-60 Hz

MegaPower PRO6000 stands out for its handle; born to create a hairdryer designed to reduce the fatigue of the shoulder and wrist of those who work.

The handle has a curvature and an angle to balance the weight during prolonged use. We value the health of professionals who rely on our hairdryers.



STEEL
ACIER



BLACK
NOIR



INTENSE BORDEAUX
BORDEAUX PROFOND

MegaPower PRO6000 se distingue par sa poignée; né de la nécessité de créer un sèche-cheveux conçu pour réduire la fatigue de l'épaule et du poignet de ceux qui travaillent. La poignée a une courbure et un angle pour équilibrer le poids pendant une utilisation prolongée. Nous valorisons la santé des professionnels qui comptent sur nos sèche-cheveux.



DARK GREEN
VERTE PROFOND



BLUE METALLIC
BLEU METALLIQUÉ



BEIGE



**STEEL
ACIER**



**LIGHT BLUE
BLEU CLAIR**



**RED
ROUGE**



**DARK GREEN
VERTE PROFOND**

Temptation...

The professional hairdryer you can't resist, high class finishes and first choice materials make it a high-end product. Removable chrome filter, an elegant painting in two options, glossy or matte, all enclosed into a luxury box complete with two professional nozzles [65mm, 85mm].

Le sèche-cheveux professionnel que vous ne pouvez pas résister, des finitions de haute classe et des matériaux de premier choix en font un produit haut de gamme. Filtre chromé amovible, une peinture élégante en deux options, brillant ou mat, le tout dans une boîte de luxe avec deux concentrateurs d'air professionnelles [65mm, 85mm].

230V 2000W



ROSE GOLD

The evolution of the Temptation model
has led to the birth of the new:

TEMPTATION PRO2200

Two exclusive coatings, matte silver and
black with soft touch effect.

L'évolution du modèle Temptation a
conduit à la naissance du nouveau
modèle:

TEMPTATION PRO2200

Deux revêtements exclusifs, argent mat
et noir avec effet soft touch.



TEMPTATION PRO 2200

230V 2200W

New **Bravissimo**

The model 1006 hair dryer boasts two very successful versions, both characterized by an ergonomic and lightweight line; Designed for prolonged use.

The Bravissimo New version is complete with diffuser.

The Soft Styling version has the same technical characteristics but without diffuser.

They are both available in the unique and elegant black staining.



Soft **STYLING**

Le sèche-cheveux modèle 1006 vante deux versions très réussies, les deux caractérisés par une ligne ergonomique et léger; conçu pour une utilisation prolongée.

Le Bravissimo New est complète avec diffuseur.

Le Soft Styling a les mêmes caractéristiques techniques mais sans diffuseur.

Ils sont tous deux disponibles dans l'unique et élégant coloration noire.

Moon *Light*

Comfort and Lightness Hairdryer

Moonlight is the ultra light model designed for those who want to work with a comfortable hairdryer made to preserve the health of hairdressers. With only 400gr of weight it reaches a power of 1800W 230V for a perfect bend.

Moonlight est le modèle ultra léger conçu pour ceux qui veulent travailler avec un sèche-cheveux confortable fait pour préserver la santé des coiffeurs.

Avec seulement 400gr de poids il atteint une puissance de 1800W 230V pour un virage parfait.



The image features two hairdryers positioned diagonally against a background of large, translucent leaves. The top hairdryer has a pink and white floral pattern, while the bottom one has a green and white floral pattern. The leaves are detailed with visible vein structures and are set against a soft, light-colored background.

Eco-style

The only hairdryer with a sublimated finish in two fantasy pink or green floral patterns.
Eco-Style is a compact, ergonomic and balanced hairdryer; suitable for prolonged professional use.
230V 2000W
An exclusive and customizable hairdryer.

Le seul sèche-cheveux sublimé en deux motifs floraux roses ou verts.
Eco-Style est un sèche-cheveux compact, ergonomique et équilibré; adapté pour une utilisation professionnelle prolongée.
230V 2000W
Un sèche-cheveux exclusif et personnalisable.

230V-240V 1850W-2200W



STEEL
ACIER



INTENSE BORDEAUX
BORDEAUX PROFOND

Turbo Italia 2000



PETROL GREEN
VERTE PETROLE



RED
ROUGE



BLACK
NOIRE

Turbo Italia 2000 confirms its elegance with new finishes and a new chrome nut, the hairdryer that represents the Made in Italy; powerful and reliable.

Turbo Italia 2000 confirme son élégance avec des nouvelles finitions et une nouvelle virole porte filtre chromé, le sèche-cheveux qui représente le Made in Italy; puissant et fiable.

Hairlux 3800

original italy

Hairlux 3800 is one of the powerful models of FKF line.

220V-240V 1900W-2200W

These technical specifications make it, together with the cold air shot, a complete product for most demanding professionals. Available in the exclusive glossy black color.

Hairlux 3800 est un des modèles puissants de la gamme FKF.

220V-240V 1900W-2200W

Ces caractéristiques techniques, avec le jet d'air froid, font de ce modèle un produit complet pour les professionnels les plus exigeants.

Disponible en noir brillant.



AP PROFESSIONAL 2400



Elegant and timeless, it has accompanied us for over 25 years in our line of professional hairdryers.

The main features of this hairdryers are its high airflow, the power of 2300W and the cold air shot; ideal features for those looking for a product with high performance.

Élégant et intemporel, il nous accompagne depuis plus de 25 ans dans notre ligne de sèche-cheveux professionnels.

Les principales caractéristiques de ce sèche-cheveux sont son flux d'air élevé, la puissance de 2300W et le jet d'air froid; caractéristiques idéales pour ceux qui recherchent un produit avec de hautes performances.

FKF

PROFESSIONAL HAIRDRYERS

FKF S.R.L.
VIA INDUSTRIALE 6/8
25014 CASTENEDOLO (BS) ITALY
P.IVA: 03237350172
C.F.: 01991100163
WWW.FKF.IT
WWW.GLAMFKF.IT

